

GFRK styrelsemöte 2023-08-17 (reviderad)



Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Pontus Larsson (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Helen Flood, Therese Wallinder, Kristin Nilsson, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC)

Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Helen Flood

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Helen Flood.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkännes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2023-06-01 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Ella medverkar inte idag.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

- Ridskolan har startat för höstterminen. Det finns några ströplatser kvar i barn-/ungdomsgrupperna men i övrigt är det fullt.
- Det är en ny häst inköpt, den är 6 år och kommer från Irland. Den ska stå i karantän i ett annat stall i 2 veckor till innan den kommer till ridskolan. Eftersom den är ganska ung så räknar Emilia med att det behöver läggas en del jobb på att utbilda den.
- En till ponny är också på gång. Även den från Irland men har varit i Sverige en månad. Ponnyn står för tillfället i södra Sverige och Emilia håller på att se över transport av den till oss.
- 3 av ridskolans hästar står för tillfället. Rita har blivit sparkad i hagen och är halt men är på bättringsvägen, även Celeste är halt. På tisdag kommer veterinär för att kontrollera dem samt Stella.

6. Anläggning

- Takarbetet som pågått under sommaren är klart men golvet på logen pågår, det är troligen klart nästa vecka.
- Det är en boxvägg som behöver lagas och en häst som behöver flyttas till den boxen innan de nya hästarna kan flytta in.
- Under v.35 ska lamporna i andra delen av stallet bytas, Emilia har fått en offert på 100 000, hälften av den summan har vi fått i bidrag.
- El-problemet i stallet kvarstår. Det är fortfarande överbelastning i ridhuset som gör att säkringen går då och då, det kollas på det.

- Stolpar är på plats till lamporna för uteridbanan men det återstår inköp, montering och inkoppling av lamporna. Vi har fått en offert på 30 000 för att få det fixat. Vi behöver säkerställa att vi inte överbelastar ridhuset mer med inkopplingen. Vi behöver vänta in lösningen på el-problemet och belysningen i stallet, så trots stor efterfrågan skjuts det troligen på det här till 2024.
- Vattnet till ridskolehästarnas hage är bytt men det är fortfarande vissa delar kvar som behöver isoleras.
- Gävle Vatten har lagat läckan i vattenledningen men tyvärr har det inte gjort någon skillnad för det dåliga vattentrycket. Är det en för smal ledning fram? Det är inget jättestort problem så vidare jobb kring det får avvakta så länge.
- Emilia tog in en offert på att bygga om och isolera i ridhuset, den var på 6 000 000.
- Emilia har även kollat på en offert på byte av fönster i stallet under 2024, den var på 400 000. Kan eventuellt delas upp i flera etapper.
- Emilia och Lilian ska ha möte med kommunen i september för att diskutera vad som gjorts och vad som behöver göras med anläggningen framöver och vilka stöd vi kan få för det.
- Den 2:a september är det arbetsdag. Fredags- och onsdagsgrupperna är tilldelade att medverka på den här arbetsdagen. Emilia ser till att det informeras tydligare om det.
- Utbyggnaden av Valbo Köpstad innebär att kommunen kommer stänga av tunneln under E16 för fordonstrafik.
Vi behöver komma överens med Valbo köpstads samfällighet så att vi får skylta och använda infarten bakom XXL i stället.

7. Ekonomi

- Mariana redovisade ekonomin för januari till och med juli och vi ligger aningen bättre än budget.
- Vi har fortfarande inte fått någon räkning av revisorn från februari, Mariana har skickat påminnelse.

8. Inackordering

- Vi har 5-6 lediga boxar under hösten och behöver fylla på med fler inackorderingar. Emilia har ett par intresserade på gång.
- Nästan alla kontrakt är nu påskrivna. Det saknas en underskrift men sen är alla klara.

9. Sponsring

- Vi har en som är intresserad av Guld-paketet och ett par till som Emilia varit i kontakt med.

10. Styrelsen

- De i styrelsen som inte gått ekonomiutbildning har möjlighet att anmäla sig till utbildning i Bollnäs 23-24 september.
- Therese har tittat på 2 olika system för hantering av styrelsearbetet, t ex signering av protokoll via datorn. Behovet just nu är inte jättestort så vi avvaktar så länge.

11. Tävling

- Efter att tävlingsgruppen upplöstes så har Lovisa och Bengt ansvaret för tävlingar. Planeringen inför kommande tävling går bra.
- I augusti – september görs ansökan om de tävlingar vi önskar hålla nästa säsong.

12. Cafeteria

- Therese visade bokningssystemet SuperSaas som kan användas för t ex bokning av caféjänst via hemsidan. Therese försöker få ut det på hemsidan så att vi kan visa det för medlemmarna när styrelsen bemannar cafeterian under v.34.

13. Personal

- Emilia A är på väg tillbaka från sin sjukskrivning.
- Rosalie börjar på tisdag v.34, Emilia och Ida delar just nu på hennes lektioner.
- Emilia ska vara med på årets distriktskonferens med fokus på 'Ekonomi i ridsportföreningen 2.0' den 23-24 september. Man får gå 3 och betala för 2 så kanske ska någon mer följa med.
- Emilia och Lilian planerar för lönesamtal.
- Emilia har kontaktat SISU för att boka en verksamhetsplaneringsdag framåt oktober. Förslagsvis 14/10.

14. Övrigt

Ida och Pontus har blandat betong för att fylla i lite ojämnheter i stallgången. Fler ojämnheter finns att fylla i.

15. Medlemsinformation

Inget nytt.

16. Nästa möte

Nästa möte hålls 28/9.

17. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.